
28. mar. 2023 kl. 10:29 skrev Lars Fjeldstad <lars.fjeldstad@osteroy.kommune.no>: 

 
Til Formannskapet 
  
Hei!  
  
Sjå under her for eit innspel frå ein innbyggjar eg ynskjer å drøfte med dykk i morgon. Kort 
fortalt ynskjer vedkomande i samarbeid med Valestrand Grendalag å ta ut skogen frå 250-
meterskogen og gjere det om til ein park. 
  
Om dette er ynskjeleg ser eg føre meg at Valestrand Grendalag kan få same type avtale 
som Bruvik Grendalag har fått mtp uttak av skog på «Neset» på Bruvik. 
  
Ser fram til å diskutere denne saka med dykk i morgon. 
  
Beste helsing 

Lars Fjeldstad 
Ordførar 
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Eg gjer merksam på at dette er ei offentleg e-postadresse; 
All korrespondanse vert vurdert for journalføring. 

  
  

Fra: Eivind Elvik <aasenvelforening@outlook.com>  
Sendt: mandag 27. mars 2023 13:41 
Til: Lars Fjeldstad <Lars.Fjeldstad@osteroy.kommune.no> 
Emne: 250-meter skogen, Valestrand 
  
Hei!  
  
Viser til telefonsamtale i dag tidlig. Legger denne inn ifm møte i formannskapet onsdag. 
  
Eg har, sammen med et par andre engasjerte, tenkt å utvikle ein park i området der 250-
meter skogen er. Dette gjeld altså GBNR 137/5. 
  
Det er etter dialog med AT-skog, ikkje noko inntjening på å hente ut skogen her på 
avregning ift antall kubikk tilgjengelig granvirke. Eg har derfor fått på plass Sotra Skog og 
Landskap AS, som har litt lågare driftskostnader, til å uttale seg om det kan tas ut tømmer 
inn mot ein 0-kostnad.  
  
Det fekk eg bekrefta sist fredag (24.03.23). Då tek dei høgde på å ta minst 95% av 
grantrærne vederlagsfritt, i bytte mot at dei får beholde tømmeret. 
  
Det er vårt ønske å danne ein park her, med samlingspunkter, bålplass, fresbee-golf + +. 
Muligheta er mange. Dette skal finansieres gjennom giverglede blant andre lag i bygda, 
samt vipps og sponsing frå bedrifter. 
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Eg har også snakka med «Skogens far», Atle Hevrøy, og han er veldig positiv til denne 
planen. Eg nevner han her, sidan han har via store deler av livet sitt til denne skogen. Me 
ønsker også etterkvart å gå inn i dialog med Valestrand skule, som historisk sett har nytta 
denne skogen til diverse aktivitet.  
  

Sjå for dykk, «250-meter parken», som i tillegg ikkje kostar kommunen noko �� Her 

snakker me vinn-vinn-vinn situasjon �� 
  
Høyrer fra deg/dykk ila torsdagen. Ha ein fin dag!  
  
Mvh 
Eivind M Elvik, styreleder Åsen Velforening 
Tlf: 92402561 
  
Org.nr: 921 762 720 

 

 


